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Mateřské školy
1. MŠ Studánka

2. ZŠ a MŠ Brzkov, 
příspěvková organizace

 – Mateřská škola

3. ZŠ a MŠ Nad Plovárnou 5 
(mateřská škola)

Základní školy
1. ZŠ a MŠ Jihlava, 

Nad Plovárnou 5, p.o. 
(Základní škola)

2. ZŠ a MŠ Větrný Jeníkov

3. Základní škola 
Kollárova 30, p.o.

Již po jednadvacáté mohly děti ze 
školek a škol na Jihlavsku soutěžit 
s Jihlavskými listy o to, kdo z nich nej-
krásněji nazdobí vánoční stromeček. 

V posledním adventním týdnu 
nazdobily děti před Cityparkem cel-
kem 52 soutěžních stromečků. Hla-
sovat mohli nejen čtenáři Jihlavských 
listů pomocí kuponů, ale také širo-

ká veřejnost, a to na internetových 
stránkách.

Po sečtení všech hlasů se děti v úte-
rý 19. prosince konečně dozvěděly, 
kdo obsadil medailové pozice.

Na slavnostní vyhlášení do Divadla 
Na Kopečku byly pozvané tři nejlepší 
základní a tři nejlepší mateřské školy. 

První místa obsadily v obou kate-

goriích školy z Jihlavy. Za mateřské 
školy to byla Studánka z Antoní-
nova Dolu a ze „základek“ ZŠ Nad 
Plovárnou, která posbírala rekord-
ní počet hlasů - dohromady 1659. 

Druhé místo v mateřinkách obsa-
dili loňští vítězové z MŠ Brzkov a 
za nimi skončily na bronzové příčce 
děti z MŠ Nad Plovárnou.

V základních školách pak po „Plov-
ce“ skončil druhý Větrný Jeníkov a 
bronz si odnesla ZŠ Kollárova. 

Kromě Vánoční pohádky v podání 
divadélka Mrak si vítězové odnes-
li například knihy, společenské hry 
nebo vánoční cukroví, které si jistě 
vychutnají na vánočních besídkách.
 -vd-

Soutěž JL o nejkrásnější stromeček:
Vyhrály MŠ Studánka a ZŠ Nad Plovárnou 

Celkově jsem nyní ve stádiu očekávání, říká
 primátor k dotazu, jak je spokojený s vládou

Primátor 
(z)odpovídá

Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zasílejte na adresu: 

dawidowicz@jihlavske-listy.cz. 

Ačkoliv nejste politikem ve vlá-
dě, lidé vnímají vaši politickou pří-
slušnost k ODS. V současnosti je 
důvěra k vládě a ODS velmi nízká. 
Z tábora odpůrců vlády můžeme 
slyšet i slova, že je premiér Petr 
Fiala a předseda ODS mimo rea-
litu. Podobný názor mají i někteří 
politologové a jiní odborníci. Jak 
pana premiéra vnímáte vy? 

Tak to je pro mě asi nejtěžší otázka, 
jakou jsem od JN dostal. Jen velmi 
nerad hodnotím druhé lidi. Navíc 
pana premiéra budu muset hodno-
tit pouze na základě informací, kte-
ré mám z médií a z několika jeho 
vystoupení, která jsem viděl. 

Pokud bych měl svůj názor shrnout 
do jedné věty, tak mimo realitu není, 
ale tak jako každý z nás dělá i chy-
by. Ty jsou vzhledem k jeho pozici 
samozřejmě viditelnější a mediálně 
zajímavější. 

Největší nedostatek pana premi-
éra vidím ve špatné a nedostatečné 
komunikaci s veřejností i v podce-
nění některých zásadních témat, kte-
rá jsou pro veřejnost důležitá. Jedná 

se především o věci z ekonomické 
oblasti. 

Naopak vnímám velmi dobře jeho 
práci jako předsedy vlády v komuni-
kaci uvnitř vlády a udržení stability v 
současné vládnoucí koalici. Za situ-
ace, kdy vláda musí dělat nepopulár-
ní kroky a její obliba je velmi nízká 
není vůbec samozřejmostí, že vláda 
složená z pěti stran vystupuje takto 
jednotně. A myslím, že udržení této 
stability je z velké části zásluhou prá-
vě Petra Fialy.

ODS některé předvolební sliby 
nedodržela, třeba ten, že nebude 
zvyšovat daně. Jak jste spokojený 
se stávající vládou?

Zvyšování některých daní mě 
opravdu trápí. Například zvýšení 
DPH na pitnou vodu. Na druhou 
stranu vnímám i snižování DPH 
například na potraviny. Podle někte-
rých vládních prohlášení má zůstat 
celková daňová zátěž podobná. 
Osobně jsem to ale nepřepočítával, 
proto nemohu s jistotou říci, že to tak 
opravdu je. 

Dalším slibem, který vláda asi 
nedodrží, je tempo snižování schod-

ku státního rozpočtu. Tady mám 
ale pro vládu pochopení, protože 
v době, kdy tyto sliby vláda dala, 
nemohla počítat s tím, že Rus-
ko napadne Ukrajinu. Tato agrese 
se na naší ekonomice především v 
oblasti energetiky promítla výrazně 
a bohužel ovlivnila negativně i náš 
rozpočet. 

Celkově vnímám, že současné vlá-
dě je vyčítáno kdeco, i věci za které 
ani moc nemůže. Jedná se například 
o vysokou infl aci. Bohužel se vláda 
musela vypořádat se spoustou neče-
kaných problémů a nestíhala všech-
ny kroky dobře vysvětlit, navíc je 
složena z pěti stran a každá včetně 
ODS musela v rámci koalice v něčem 
ustoupit. Nelíbí se mi to, ale je to lep-
ší řešení než rozložení a rozpad koa-
lice. 

Celkově jsem nyní ve stádiu oče-
kávání, jak bude vláda pracovat dál. 
Myslím, že ta nejsložitější a nejpro-
blematičtější rozhodnutí má již za 
sebou, a věřím, že příští roky bude je-
jí práce vnímána od veřejnosti mno-
hem pozitivněji.

1. MŠ
 Studánka

1. ZŠ a MŠ
 Jihlava, 
Nad Plovárnou


